

CANOSSA COLLEGE
Form One Registration 2022-2023

Please put on a surgical mask, complete temperature check, scan the QR code of the "LeaveHomeSafe" and meet the relevant Vaccine Pass requirements upon entering the school campus.

Registration Time on 28th and 29th July, 2022.
9:00am-12:30pm ; 2:00pm-4:00pm

A) Documents for the registration:

1. Secondary School Places Allocation Slip and Admission Slip
(Please **do NOT separate** the Allocation Slip and Admission Slip.)
2. The original and the photo copy of student's HK ID card or HK Birth Certificate or other documentary evidence showing the resident status in Hong Kong (**For conditional stay, she should also bring along other valid travel documents.**)
3. One student photo

*** Please bring along blue/black ball pen, scissors and glue.**

B) Procedures of the registration: (Venue: Covered Playground on the ground floor)

Procedure	Contents	Remarks
1	Verification of Student's Identity and Registration	-Show the valid and original documents in the registration counter
2	Briefing Session for New Students	- Attend a 10-minute briefing session
3 (Optional)	Order school uniform, textbooks and tablet	- Proceed to different counters for ordering

**** Please reserve 30 to 45 minutes for the procedures.**

For any enquiries, please proceed to the Information Desk.

**** All new students ought to attend various school events scheduled on 2nd, 26th, 27th, 30th and 31st August, 2022.**

嘉諾撒書院
2022 - 2023 年度
中一新生註冊

因防疫需要，所有進入校園的人士，均需配戴外科口罩、接受體溫檢測、掃瞄「安心出行」二維碼並符合「疫苗通行證」的安排。

2022 年 7 月 28 至 29 日註冊時間：
上午 9:00-12:30；下午 14:00-16:00

一) 註冊時需出示的文件：（所有文件，必須出示 **正本**，方可進行註冊）

1. 派位證及入學註冊證（**請勿自行分開派位證及入學註冊證**）；
2. 香港永久性居民身份證 或 香港出生證明書 或 香港居民身份證及香港有居留權之證明文件的正本及副本。

* 請帶備原子筆（藍/黑色）、剪刀及膠水。

二) 中一新生註冊程序：（註冊地點：本校地下兩天操場）

程序一：核實學生身份及註冊

新生與家長須出示「派位證」、「入學註冊證」及學生身份證明文件的正本；

程序二：新生需知簡介

約需時 10 分鐘；

程序三：訂購校服、教科書及平板電腦

可在指定櫃檯即時向職員查詢。

****請預留 30-45 分鐘時間辦理手續。**

如有任何查詢，請前往詢問處。

****所有中一新生必須依時出席 8 月 2 日、26 日、27 日、30 至 31 日各項活動。**